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.   

Z Á Z N A M 
 

ze zasedání 83. Plenární schůze Rady hospodářské a sociální dohody ČR, 
které se konalo dne 22. dubna 2010 na Úřadu vlády ČR 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 
 

Program 
 
1. Kontrola záznamů z 81. a  82. Plenární schůze RHSD ČR konaných                      

ve dnech  21. 1. 2010 a 2. 2. 2010 
  
2. Materiály k projednání 
2.1.  Krátkodobá opatření pro východiska z krize  a řešení jejích důsledků – kontrola 

plnění            
2.2. O změně postupu při hodnocení dopadů regulace (RIA)  
2.3.      Situace v zemědělství, koncepce zemědělství a vztahy ČR vůči EU v této oblasti 
2.4. Návrhy možných revizí operačních programů a evaluace výzev 
2.5. Návrh na změny ve vedení pracovních orgánů RHSD ČR 
 
3.        Materiály pro informaci 
3.1.   Zpráva o základních tendencích příjmové a výdajové situace domácností ČR 

v 1.– 3. čtvrtletí 2009 
3.2. Informace o čerpání finančních prostředků z Operačního programu životního 

prostředí k 13. 4. 2010 
3.3.      Informace o vývoji programu Zelená úsporám k 31. 3. 2010 

 
4.      Různé. 
 
Předkládané materiály: 
k bodu       1.: podkladový materiál Sekretariát RHSD ČR 
k bodu   2.1.: podkladový materiál vláda ČR, záznam z jednání Pracovního týmu RHSD ČR 

pro pracovněprávní vztahy, kolektivní vyjednávání a zaměstnanost ze dne    
12. 4. 2010  a záznam z jednání Pracovního týmu RHSD ČR pro 
hospodářskou politiku ze dne 14. 4. 2010  

k bodu    2.2.: podkladový materiál MV ČR a záznam z jednání Pracovního týmu RHSD ČR 
pro veřejné služby a veřejnou správu ze dne 8. 4. 2010  

k bodu    2.3.: podkladový materiál MZe ČR a záznam z jednání Pracovního týmu RHSD ČR 
pro hospodářskou politiku ze dne 14. 4. 2010  

k bodu    2.4.: podkladový materiál MMR ČR a záznam z jednání Pracovního týmu RHSD 
ČR pro hospodářskou politiku ze dne 14. 4. 2010 

k bodu    2.5.: podkladový materiál Sekretariát RHSD ČR 
k bodu    3.1.: podkladový materiál MPSV ČR 
k bodu    3.2.: podkladový materiál MŽP ČR 
k bodu    3.3.: podkladový materiál MŽP ČR 
 
Přílohy: 
• Prezenční listina 
• UZS ČR – stanovisko k bodu 2.2. 
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Průběh jednání 
 

Zasedání zahájil a řídil předseda vlády a předseda RHSD ČR Ing. Jan Fischer, CSc. 
(dále předsedající). Připomněl, že se jedná o poslední zasedání před volbami a je čas na 
bilancování. Domnívá se, že čas nebyl promarněn a při jednáních byl uplatněn kvalitní 
způsob otevřené komunikace. Samozřejmě nemohlo vždy dojít ke shodě, ale oceňuje 
skutečnost, že vždy byla snaha shodu hledat. Často se našla společná východiska a váží si 
toho o to víc, že to bylo ve složité ekonomické situaci. Cení si spolupráce a  zájmu o sociální 
dialog. Na závěr úvodního slova připomněl změny ve vedení ČMKOS. Poděkoval Milanu 
Štěchovi za spolupráci, uvážlivý přístup a popřál mu v další činnosti hodně úspěchů. Při této 
příležitosti blahopřál ke zvolení novému předsedovi ČMKOS Jaroslavu Zavadilovi s tím, že 
se těší na spolupráci. 

Milan Štěch ve svém vystoupení připomněl, že v této oblasti působil 16 let. Poděkoval 
za spolupráci a uvedl, že je přesvědčen o tom, že lidé si mají naslouchat. Věří v sociální 
dialog, v tripartitu a přeje hodně úspěchů. Uvedl, že by chtěl v budoucnu účastníky jednání 
pozvat do Senátu ČR a prezentovat tam problematiku zaměstnavatelsko-zaměstnaneckých 
vztahů. Využít prostory Senátu ČR pro případné pořádání seminářů k této problematice. 

Předsedající přivítal jako hosty jednání ministryni životního prostředí Ing. Rut Bízkovou 
a náměstka ministra vnitra RNDr. Richarda Nouzu, CSc. Omluvil ministra průmyslu a 
obchodu, kterého zastupuje náměstek Mgr. Luboš Vaněk a ministra zemědělství, kterého 
zastupuje náměstek Ing. Oldřich Černoch. Dále se dotázal na připomínky k programu. 
Na to reagoval místopředseda KZPS Ing. Miroslav Jirovský se žádostí o přeřazení bodu 2.3. 
na program příští Plenární schůze RHSD ČR s tím, že materiál není zcela kompletní. Uvedl, 
že tato žádost je ve shodě s předkladatelem i se stranou odborů. Žádost doplnil náměstek 
ministra zemědělství Ing. Oldřich Černoch s tím, že situace byla projednána s ministrem 
zemědělství a materiál bude do konce května t.r. dopracován. 
Plenární schůze Rady hospodářské a sociální dohody ČR vyslovila s návrhem 
souhlas. 

Josef Středula, předseda OS Kovo doporučil jednat hlavně o bodu 2.1. s tím, že body 
2.2. a 2.4. s ním souvisí. V bodu Různé potom doporučil věnovat pozornost budoucí kohezní 
politice EU. 
Na to reagoval předsedající, který doporučil sjednotit projednávání bodů 2.1., 2.2. a 2.4. 

Ministr práce a sociálních věcí JUDr. Petr Šimerka vystoupil k nálezu Ústavního soudu 
ve věci výše důchodů. Dnešního dne vyjde stručná tisková zpráva, která bude obsahovat 
další postup MPSV ČR v této otázce. Do konce týdne bude zpracována podrobná analýza 
nálezu. Poté se bude jednat v pracovním režimu o věcných návrzích řešení. Do konce 
května předpokládá, že by mohly být vyhotoveny podrobnější varianty věcných řešení. Tyto 
kroky budou probíhat na MPSV ČR, které je garantem v této záležitosti. Počítá se 
s přizváním odborníků a s tím, že výsledky budou zveřejněny po volbách. Je velmi málo času 
a s ohledem na celý schvalovací proces, musí být návrh schválen ve vládě do konce t.r. 
Návrh musí být proto připraven do konce června pro novou vládu. K jeho přijetí bude třeba 
výrazná politická shoda. 

Předseda ČMKOS Jaroslav Zavadil projevil zájem o spolupráci na přípravě návrhu a 
dotázal se jaká je představa spolupráce se sociálními partnery. 

Ministr práce a sociálních věcí JUDr. Petr Šimerka uvedl, že se počítá se zapojením 
sociálních partnerů. Nyní bude návrh připravován na půdě MPSV ČR, až dosáhne 
konkrétnější podoby, budou přizváni sociální partneři. 
Na to reagovali předseda ČMKOS Jaroslav Zavadil a předseda OS KOVO Josef Středula, 
kteří žádali o zapojení do prací ještě ve fázi, kdy je možno výstupy ovlivnit. Upozornili i na 
dopady do rozpočtu. 

Ministr financí Ing. Eduard Janota upozornil na únosnou míru solidarity a na časovou 
tíseň. Dopady do rozpočtu musí být jasné co nejdříve.  
V souvislosti se zmíněním rozpočtu na příští rok vystoupil předsedající s představou taktiky 
jeho přípravy. Není vyloučeno, že tato vláda bude muset ještě převzít zodpovědnost za 
přípravu rozpočtu na rok 2011 a musí být na to připravena. Dominantní bude konsolidace 
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veřejných financí. Příprava rozpočtu bude náročnější a opatření bolestivější. Bude se jednat 
o mix opatření. MF ČR a MPSV ČR budou připravovat návrh variantně. Vláda o návrhu bude 
jednat až v okamžiku, kdy bude jasné, že ponese odpovědnost. Cílem je deficit 4,8% 
hrubého HDP. Zajištění této výše bude velmi obtížné a náročné. Pracuje se na variantách, 
jak na straně příjmů, tak i výdajů. Návrhy však nebudou zveřejňovány, pouze v případě, že  
zodpovědnost za rozpočet ponese ještě tato vláda. V této souvislosti připomněl situaci z roku 
2006. 

S přednesenými názory vyslovil souhlas Jaroslav Zavadil, který opakovaně vznesl 
dotaz na součinnost sociálních partnerů při přípravě návrhu k ústavnímu nálezu k výši 
důchodů. 

Na dotaz reagovali ministři JUDr. Petr Šimerka a Ing. Eduard Janota. Slíbili spolupráci 
sociálních partnerů. Připomněli práci nezávislé komise k důchodové reformě, kde tato 
spolupráce již úspěšně probíhá. Těžiště prací však je na MPSV ČR s tím, že výsledky 
komise budou využity. 
 
K bodu 1.: Kontrola záznamů z 81. a 82. Plenární schůze RHSD ČR konaných 
                  ve dnech 21. 1. 2010 a 2. 2. 2010 
 
Plenární schůze Rady hospodářské a sociální dohody ČR  b e r e   kontrolu záznamů 
se souhlasem na vědomí. 
 
K bodu 2.1.: Krátkodobá opatření pro východiska z krize a řešení jejích důsledků - 
                     kontrola plnění 
K bodu 2.2.: O změně postupu při hodnocení dopadů regulace (RIA) 
K bodu 2.4.: Návrhy možných revizí operačních programů a evaluace výzev 
 

Předsedající uvedl, že se jedná o průběžný odpočet, vše není splněno a bude se 
pokračovat. Doporučil dohodnout se na koncentrovaném přístupu a prioritách s tím, že i na 
ostatních bodech se bude průběžně pracovat.  

Jako první vystoupil vicepresident SP ČR Ing. Jaroslav Hanák. Blahopřál 
předsedajícímu a Jaroslavu Zavadilovi k novým funkcím a ocenil přítomnost ministryně 
životního prostředí. Předem poděkoval za Prunéřov a jezy na Labi. 

K materiálu za stranu zaměstnavatelů uvedl, že je rozsáhlý a času bylo velmi málo. 
Výsledný materiál je však pouze slepencem materiálů jednotlivých ministerstev. Kritizoval 
střídání zástupců ministerstev při projednávání materiálů v pracovních orgánech RHSD ČR. 
Hlavním cílem protikrizových opatření byla podpora podnikatelského prostředí, udělat 
pořádek ve veřejných financích, ale tam nebylo provedeno nic. Problémem stále zůstává 
financování, kde byla očekávána pomoc. K  podpoře exportu uvedl, že ČMRZB nemá 
slíbených 2, 9 mld.  ale jen 1,8 mld. Dále se zmínil o významu velkých zakázek, jako např. 
Prunéřov. Zmínil i akci zelená úsporám, kde se situace zlepšila a pomáhá zaměstnanosti. 
Ocenil materiál k čerpání strukturálních fondů, ale je potřeba sledovat kohezní politiku. 
Jestliže je 6 mld. navíc, je třeba je využít např. na dopravní infrastrukturu, kde v této 
souvislosti připomněl katastrofální situaci ve vodní dopravě. Na závěr doporučil vybrat 8 – 12 
klíčových bodů, které se budou řešit hned a které přinesou okamžitý efekt a k tomu svolat 
ještě do voleb Plenární schůzi RHSD ČR. 

Za stranu odborů vystoupil s úvodem předseda ČMKOS Jaroslav Zavadil, vyslovil 
souhlas s předchozím vystoupením a zdůraznil nutnost podpory ekonomického růstu a 
zrovnoprávnění prostředí. Je nutno pracovat na všem, ale nejdůležitější problémy 
upřednostnit. Projednat a řešit v pracovních orgánech RHSD ČR. 
S přednesenými návrhy vyslovil předsedající souhlas. 

Dále vystoupil předseda OS Kovo Josef Středula. V úvodu uvedl, že z jednání 
Pracovního týmu RHSD ČR pro hospodářskou politiku vyplynulo, že v řadě případů došlo 
k nepochopení zadání. S tím také souvisí váznoucí přenos informací. Dále uvedl vybrané 
body z materiálu, které mají charakter podpory ekonomického růstu. Jedná se o body:        
1, 7, 8, 13, 14, 15, 18, 19, 29, 38, kde došlo k dohodě sociálních partnerů. V bodu 15 se 
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neobjevila další přistávací dráha letiště Praha,  uvedl Jaroslav Zavadil a Ing. Jaroslav Hanák 
doporučil doplnit body 9, 20 a 27. 

S ohledem na spojení projednávaných bodů, vystoupil k bodu 2.2. programu 
místopředseda KZPS Ing. Pavel Dušek. Připomněl, že k problematice RIA proběhla řada 
jednání, kde došlo ke shodě, že je třeba, aby systém RIA fungoval a to lépe než dosud. 
Nedošlo však ke shodě jakým způsobem. UZS ČR má některé výhrady, které přednesl. 
Upozornil na rozdaný podklad UZS ČR, který obsahuje určité návrhy řešení (je přílohou 
záznamu). 

Za stranu odborů vystoupila předsedkyně OS státních orgánů Alena Vondrová, která 
uvedla, že strana odborů předložený materiál plně podporuje a nesdílí obavy předřečníka. 

S ohledem na stažení bodu 2.3. z programu, požádal místopředseda KZPS Ing. 
Miroslav Jirovský o zařazení bodu 5 mezi vybrané body a jeho zařazení zdůvodnil.  

Reagoval předsedající, který uvedl, že prostor pro bod 5, je v dnes odloženém 
materiálu. Dále uvedl, že práci musí odvést dané pracovní týmy, vláda bude informována a 
osobně požádá ministry o stabilní zastoupení v pracovních orgánech RHSD ČR. Také 
upozornil na stav ve státní správě před volbami. Ke zlepšení stavu by měla vést depolitizace 
státních orgánů. 

Jako první vystoupil s reakcí na přednesené názory ministr financí Ing. Eduard Janota. 
Souhlasil s podporou ekonomického růstu se zrovnoprávněním prostředí, ale při 
respektování bilance veřejných financí. S ohledem na podporu exportu souhlasil, že 
prostředky EGAB a ČEB by se měly navýšit, ale lze to řešit jenom škrty v jiných oblastech. 
Upozornil, že stav v bankovním sektoru nemůže ovlivnit, i s ohledem na to, že centrály bank 
jsou v zahraničí. Zmínil zde i svůj názor na činnost ČMRZB. Domnívá se, že tato banka by 
se měla spíše zaměřit na záruky něž na úvěry. Upozornil, že činnost této banky ovlivňuje 
MPO ČR. Pokud dojde ke shodě zde i ve vládě, je připraven realizovat ještě nyní 
restrukturalizaci rozpočtu a podpořit aktivity, které mají dopad na ekonomický růst a při tom 
nezhoršit bilanci rozpočtu. K požadavku dát 6 mld. do infrastruktury uvedl, že je také 
požadují hejtmani do ROPu. Vláda bude muset záležitost projednat, je to otázka bank a 
dofinancování. K auditům uvedl, že nemají jeho podporu, považuje to za mrhání penězi. 
Problém nyní vidí také v neplnění příjmů z pojistného. 
Vystoupení ministra financí doplnil předsedající. Je třeba pracovat na rozpočtu se 
zdrženlivostí, bez publikace. 

President SP ČR Ing. Jaroslav Míl, MBA ocenil činnost této vlády, která řeší situaci 
v klidu a racionálně. Poděkoval i za schůzku s bankami. Byla první, nikdy k ničemu 
podobnému nedošlo. I on s představiteli bankovního sektoru jednal. Domnívá se, že stát má 
prostředky jak banky ovlivňovat. Dále uvedl, že i když ČMRZB garance poskytne, komerční 
banky to neberou v úvahu.  Také se vyslovil k auditům, které jsou podle něj zbytečné, je to 
práce odpovědných manažerů. Situaci řešit pevnou výší finančních prostředků, která by se 
neměnila a nutila subjekty hospodařit v tomto daném finančním rámci. 

V další rozpravě vystoupili Jaroslav Zavadil, Alena Vondrová a Ing. Václav Matyáš. 
Upozornili na postupné snižování pojistného, na potřebu auditů, ale ne ve státní správě, ale 
u uplatňovaných projektů. Připomněli potřebu provést revizi činností státní správy, stanovit 
co stát bude zajišťovat a podle toho stanovit počty lidí a finančních prostředků.  

Josef Středula připomněl zkušenost s přípravou podkladového materiálu k bodu 2.4., 
která se osvědčila. Proto doporučil, aby si ministři sami řídili práce na jednotlivých vybraných 
bodech, které jim přísluší. Zmínil se i o auditech s tím, že je nutno je provádět interně. 

Předsedající ocenil přednesený návrh. Ministři si sami svolají jednání v užším kruhu. 
Vyberou si své spolupracovníky a sociální partneři dodají své odborníky. Musí se především 
upřesnit zadání. Jde  o to zabránit odtoku finančních prostředků. 

Jako platformu pro řešení problémů v resortu dopravy označil ministr dopravy Ing. 
Gustáv Slamečka   Dopravní komisi RHSD ČR. Osobně se jednání zúčastňuje a tato komise 
je schopna řadu problémů řešit. Pokud problém přesahuje možnosti resortu, přenese se na 
vyšší úroveň. Dále se vyjádřil ke dvoum vybraným bodům, které se týkají MD ČR. Jde o 
bod 27. Uvedl, že bod uvítal, protože by měl vnést pořádek do budování dopravní 
infrastruktury a pořádek do termínů. Bod je v podstatě splněn, protože je připraven 
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interaktivní model financování do roku 2045. Zatím byl přijímán kladně. Druhý bod se váže 
k vodní dopravě. V současné době je připravena EIA, ale nebyla dosud předložena. 
K předložení dojde až MŽP ČR potvrdí, že navržená opatření jsou dostatečná. Požádal MŽP 
ČR o dokončení jednání ke kompenzačním opatřením. Dále informoval, že Dopravní komise 
RHSD ČR projednávala i výstavbu další dráhy na Letišti Praha a.s.. Projekt je zpracován, 
není žádný požadavek na finanční prostředky státu, bude realizován z prostředků Letiště 
Praha a.s.. Bude potřeba součinnosti MŽP ČR v procesu EIA, o kterou požádal. Na závěr 
vyslovil požadavek, zda by k plánované výstavbě další dráhy mohl vystoupit předseda 
představenstva Letiště Praha a.s. Ing. Miroslav Dvořák. Podkladový materiál byl rozdán na 
stůl účastníkům jednání.   

Předseda Ing. Miroslav Dvořák uvedl ve svém vystoupení, že Letiště Praha a.s. je 
nejvýznamnějším letištěm ČR, zaměstnává 17 000 lidí, ročně realizuje 180 000 letů při 
odbavení 12 milionů cestujících. V současné době však letiště narazilo na mezní kapacitu 
svého dráhového systému. Proto byla zpracována makroekonomická studie o dopadu 
výstavby další dráhy na rozvoj letiště. Dle této studie by v roce 2020  nová dráha připravila 
dalších 17 000 pracovních míst včetně dalších efektů a významných příspěvků do rozpočtů. 
Znovu připomněl, že projekt nebude vyžadovat žádné investice ze strany státu. Na závěr 
popsal stav přípravy výstavby nové dráhy. V současné době je zpracována i EIA a očekává 
se vyjádření MŽP ČR k tomuto dokumentu. Požádal o podporu tohoto projektu. 

Ministr dopravy Ing. Gustáv Slamečka přednesl žádost, aby se tato problematika 
dostala do priorit protikrizových opatření. 

Josef Středula připomněl některé nejasnosti spojené s přípravou výstavby nové dráhy 
(spekulace s pozemky, výkupy pozemků). Vyslovil obavu z možné korupce. Je důležité, aby 
se tím tripartita zabývala  a všechny nejasnosti byly objasněny.  

Předsedající doporučil nerozvíjet další diskuzi a tuto otázku ponechat na projednávání 
v Dopravní komisi RHSD ČR. 

Na to reagoval předseda OS dopravy Luboš Pomajbík s tím, že 12. 4. t.r. se Dopravní 
komise RHSD ČR shodla na podpoře projektu. 

K problematice vystoupil i ministr financí, který uvedl, že pokud tomu nebrání žádné 
legislativní a jiné problémy, je možné se projektu dále věnovat i s ohlédnutím na 
předpokládané přínosy. Také jeho zajímá řešení problémů, které zmínil Josef Středula. 

Ministr dopravy na závěr vysvětlil, že projekt by zde nebyl prezentován, pokud by 
existovaly nějaké nejasnosti a nebyl připraven. Předložil ho proto, aby projektu tripartita 
věnovala svou pozornost. 

K EIA vystoupil místopředseda KZPS Ing. Václav Matyáš, který upozornil na některé 
problémy, které s sebou přinesla novela zákona o EIA. 

K problematikám spadajícím pod MMR ČR vystoupil ministr pro místní rozvoj Ing. 
Rostislav Vondruška. Jedná se o nájemní byty, byty pro seniory, zjednodušení čerpání 
strukturálních fondů a podpora cestovního ruchu. Informoval o současném stavu bytové 
výstavby a jejího financování, kde se stále snižují finanční prostředky. Podrobný materiál, o 
stavu výstavby o hledání dalších cest, bude předložen vládě v květnu t.r. Pro příští rok bude 
třeba prostředky na výstavbu navýšit. Zdroje se budou hledat i uvnitř kapitoly. Dále se zmínil 
i o problematice čerpání strukturálních fondů a jejich realokace, které byly řešeny v již 
předložených materiálech. Tam je také řešeno přerozdělení 6 mld. Kč, a případné přesuny 
mezi programy.  

S technickými poznámkami vystoupili Ing. Jaroslav Hanák a Ing. Zdeněk Osner. Na ně 
navázal  Josef Středula, který navrhl, za oba sociální partnery, aby pod záštitou tripartity 
začala diskuse o směřování budoucí kohezní politiky a návrhu České republiky na 
financování pro rok 2013 a pozdější. Přednesl obavu, že se nestihne určený zářijový termín. 

K procesu EIA vystoupila ministryně životního prostředí Ing. Rut Bízková. Proces EIA je 
proces hodnocení dopadu na životní prostředí. MŽP ČR nebude nic zdržovat, pokud bude 
vše řádně připraveno. Připomněla stále se prodlužující délku lidského života, která je 
ovlivněna kvalitní lékařskou péčí, ale také neustále se zlepšujícím životním prostředím. Na 
závěr konstatovala, že životní prostředí musí být řádně chráněno, je to ve prospěch celé 
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společnosti. Informovala o čerpání operačního programu pro životní prostředí, který považuje 
za velmi významný. Přednesla návrh na zřízení tripartitního týmu pro EIA při MŽP ČR. 
Návrh uvítali ministr dopravy a předseda OS Kovo. 

S návrhem závěrů vystoupil ministr práce a sociálních věcí JUDr. Petr Šimerka. Všech 
38 bodů, pokud nebyly splněny, se bude dále plnit. Bylo vytipováno 13 bodů, které jsou 
prioritou. Gestorem plnění je vždy ministerstvo uvedené jako první, pokud je jako první 
uvedena vláda, je gestorem hned první další uvedené ministerstvo. Každý gestor si svolá 
svou pracovní skupinu do které budou sociální partneři delegovat své  odborné zástupce. 
Gesční ministr si s ostatními uvedenými ministry domluví zastoupení jejich ministerstev. 
První schůzky by se měli uskutečnit do 7. 5. t.r. Plenární schůze by se měla konat dne 10. 6. 
2010, jak byla plánována.  

V rozpravě k přednesenému návrhu vystoupili Ing. Jaroslav Míl, MBA, Michal Frankl, 
Jaroslav Zavadil, Josef Středula a Ing. Zdeněk Osner. Doporučili posunout termín jednání 
Plenární schůze na 3. 6. t.r.. Vyslovili požadavek zařadit do programu informaci o tendru na 
likvidaci ekologických škod. Zaznělo doporučení vyjmout bod 7, týkající se auditů. S tím byl 
vysloven nesouhlas.  

K otázce auditů vystoupil předsedající s tím, že Úřad vlády si schůzku svolá sám. 
Otázku považuje za důležitou. Nejde jen o otázku auditů, ale o to, jak zabránit odtoku 
veřejných peněz.  
 

Závěr 
 

Plenární schůze Rady hospodářské a sociální dohody ČR po projednání materiálů 
„Krátkodobá opatření pro východiska z krize a řešení jejích důsledků“, „O změně 
postupu při hodnocení dopadů regulace (RIA)“ a Návrhy možných revizí operačních 
programů a evaluace výzev“ 
 
b e r e   materiály na vědomí 
 
v y b r a l a   13 bodů ( 1,7,8,9,13,14,15,18,19,20,27,29,38), jako priority, které budou 
řešeny přednostně s tím, že i na ostatních bodech se bude průběžně pracovat 
 
gestoři svolají k těmto vybraným bodům pracovní skupiny za účasti odborných 
zástupců sociálních partnerů a spolupracujících ministerstev do 7. května 2010  
 
Plenární schůze RHSD ČR se uskuteční dne 3. června 2010 
  
 
K bodu 2.5.: Návrhy na změny ve vedení pracovních orgánů RHSD ČR 
 

Závěr 
 

Plenární schůze Rady hospodářské a sociální dohody ČR po projednání materiálu 
„Návrhy na změny ve vedení pracovních orgánů RHSD ČR 
 
s o u h l a s í   s navrženými změnami 

 
K otázkám likvidace ekologických škod vystoupil ministr financí Ing. Eduard Janota. 

Není příznivcem tohoto řešení, ale má k dispozici dvě nezávislé právní analýzy, které 
poukazují na možné arbitráže. V současné době projekt stojí. Vláda má možnost tendr zrušit 
tím, že nevybere žádného zájemce. Nyní je termín pro předložení nabídek prosinec t.r. Tato 
vláda již v této záležitosti konat nebude, je to úkol pro další vládu. Ministr financí je připraven 
podat o situaci podrobnou informaci na Pracovním týmu RHSD ČR. 

Na vystoupení reagoval president SP ČR Ing. Jaroslav Míl, MBA. Chápe současnou 
situaci i rizika, ale nechápe nevýhodnost tendru pro Českou republiku. 
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